
FÆLLESBESTYRELSEN FOR SINDING/ØRRE MIDTPUNKT 

Tirsdag den 05.12.2023 kl. 17.00 
 

Dagsordenpunkt Referat 
Ordstyrer: Addie Holm  

Deltagere Addie Holm, Betina Sjøgaard, Christen Buur Romvig, 
Jørgen Risum, Kristina Kaspersen, Maja Bang, Merete 
O. Sørensen, Pia Sas, Majbritt Larsen  
Fraværende: Nicholaj Grønkjær, Signe Berg Andersen 

Øvrige brugere  

Elevrådet ved Gustav og Jacob: Legepatrulje: Det går rigtigt godt. Dejligt, at det er 
blevet frivilligt at være med. 
Købt Hockeystave og kængurostylter. Vi har fået en 
gave af støtteforeningen. 
Hele skolen skal til den Gamle By i Århus på mandag 
den 11.12.23. Her har elevrådet sammen med 
Majbritt lavet en overraskelse til alle. 
 

Fællespunkter for Hvepsereden/Midgaarden og 
skolen 

Opfølgning vedr. besøg af BFU, besigtigelse af 
matriklerne. Godt møde. Udvalget viste stor interesse 
for Sinding-Ørre Midtpunkt, og vi havde en rigtig fin 
dialog. 
 
Forslag om at gentage Wild-westdagen i 2024-25.  
Forslag: maj, 2025 
 

Skolen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Lasse og Maja fremlagde medarbejdernes tanker og 
visioner om fritidspædagogikken i SFO. 
Kronens pædagogik, struktur mv. er under revidering.  
Børn og personalesituationen – en sygemelding og 
ellers almindelig sygdom – influenza. 
 
Budgetopfølgning: Skolens underskud er lavere end 
forventet, hvilket er glædeligt.  
BL dækker merforbrug på el, vand og varme, samt 
rengøring, hvis der er et større forbrug/regning end 
forventet. 
Desuden er der sparret på vikarer. Lærerne har selv 
dækket det meste fravær.  
 
Gode arrangementer med besøg af teater og 
musikgrupper. Desuden glæder vi os over en tur til 
Den gamle By på mandag den 11.12.23 
Retningslinje for skole-hjemsamarbejdet blev 
revideret. 
 



Nyt fra Medarbejderrepræsentanten Skole-hjemsamtaler er veloverståede. AMR-gruppen 
har besluttet at anvende lidt mere vikarer, og det har 
gjort det godt for lærerne, så de får tid til 
forberedelse. 
Vi har haft besøg af en håndboldkonsulent, og han gav 
undervisning i håndboldtræning til vores mellemtrin. 
Efterfølgende fik vi besøg af DR, hvor vi sammen med 
DHF lavede et håndboldforløb for 4.-6.klasse. Det 
skulle have været vist i DR fredag aften, men blev ikke 
vist. 
 
JR: To børn, Gustav og Katrine, skal i gang med UMR – 
uddannelse sammen med Jørgen, 2 – 3 lektioner. 
 

Hvepsereden/Midgaarden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nyt fra Medarbejderrepræsentanten 

Børn og personalesituationen 
En pædagog er fortsat sygemeldt – og i 
virksomhedspraktik i afdeling Midgaarden. Arbejder 
lige nu 10 timer om ugen.  
Der er ansat to pædagogmedhjælpere, hvoraf den ene 
har ferie lige nu i USA.  
Den anden pige er lige pt. på sejltur over Atlanten. De 
ansættes frem til sommerferien. 
To andre medhjælpere skal i foråret ud at rejse, så det 
hele hænger sammen. 
 
Budgetopfølgning – bedre udfald end forventet, så det 
er glædeligt.  
 
Evaluering af pædagogisk dag. Det var en rigtig god 
dag. Oplæg af pædagogisk vejleder Anja Lautrup. Hun 
fortalte om relationsdannelse og samspil børn og 
voksne imellem. Derudover blev der brugt tid på 
Nebula. 
 
De ældste børn har været til Børnefolkemøde i 
Vildbjerg. Fokus på bæredygtighed. 
Alle Førskolebørnene fra begge afdelinger har 
deltaget om torsdagen i uge 41 på Sinding skole. Som 
altid et rigtig fint arrangement. 
Lige nu nyder vi december måned med julehygge og 
diverse traditioner. 
Der afholdes forældresamtaler vedrørende 
førskolebørnene. 
En del sygemeldinger – alm. Sygdom, kurser, rejser 
mv. Det fylder alt sammen. 
Vi havde en god, givende og hyggelig pædagogisk dag. 
Midgaardens førskolebørn laver krybbespil i kirken 
den 14.dec. Alle børn fra afdeling Hvepsereden skal på 



den årlige ”juletur til Betlehem. Kirken betaler 
buskørslen. Meget fint og generøst. 
 

Nyt fra formanden Opfølgning fra samrådsmøderne.  
Skoledelen: arbejdet med SFO og 
fritidspædagogikken.  Vi hørte om Regeringens nye 
tiltag vedrørende Folkeskolen 2.0 
 
Nyt vedrørende tildelingsmodellen fra BFU. 
Spørgetime vedr. dette den 25.01.24.  
Der er nedsat en styregruppe omkring dette.  
Høringssvar skal skrives i februar 2024. Endelig 
vedtagelse i april måned 2024. Tildelingsmodellen 
indfases langsomt fra januar 2025. 
 
Samrådets time: Her blev der talt om 
skolesammenlægningen i Sunds, og desuden blev 
udfordringerne vedr. tildelingsmodellen drøftet. 
Mobiler og Smart-Watches – og udfordringer på flere 
skoler. 
Problematikker omkring AULA. Det er kun 16 % af 
mændene, som læser AULA.  
Udfordringer omkring tilbagemeldinger vedr. ferier. 
 
På dagtilbud var der oplæg og drøftelse af den 

nationale kvalitet i pædagogiske læringsmiljøer og 

rammer i kommunale daginstitutioner og dagplejen 0-

2-årige børn. Der blev der fortalt om, at alle 

dagplejere skal på efteruddannelse for generelt at 

løfte kvaliteten. Der var oplæg fra en 

daginstitutionsleder samt lederen fra dagplejen. 

Desuden var der fælles drøftelse om læringsmiljøer, 

og om hvad man som kan bestyrelse kan gøre ift. 

dette.  

Samrådets time: Fordelingsmodel, rekruttering af nye 
medarbejdere, generelle problematikker.  
 
Opfølgning på Tour de Bestyrelse: Betina: Oplæg om 
digital dannelse. Brugen af skærm – hvad er godt og 
ikke godt. ”Hvem er det, der opdrager dit barn?” 
Konklusionen blev, at det ofte var IPad ‘en, der stod 
for opdragelsen. Der blev talt om bevidste – og 
ubevidste handlinger/tid på skærmen! IPad ‘en stjæler 
ofte vores opmærksomhed – ligesom TV og andre 
medier. Disse medier er ofte styret af at give ”dårlig 
samvittighed” og ”lavt selvværd”, da det der kommer 
ud af skærmen, ikke er så positivt, som man 
umiddelbart kunne tro. Tjek evt. mobilfri-skole.dk. 



Der var også et rigtig spændende oplæg om søvn for 
børn.  
Ung Herning kommer ud til skolen i 4. og 6.klasse og 
har mange af ovenstående elementer med. 
 

Evt. Drøftelse vedr. institutionens fremtid. 
Bestyrelsen giver videoinput til 
Skoleudviklingssamtalen den 11.januar 2024. 
Underskrifter.  
 

Punkter til næste møde: Planlægning af skolefesten – hvem sælger billetter? 
Lejrskole – løbetur uge 41 – indsamling. 

Næste møde Tirsdag den 16.01.24, kl. 17.00 – 19.00 

Underskrifter  
 

 


